
 

 

 

11. 1. 2024 ve 13:00 hod., kancelář místostarosty města Bystřice n. P. 

Přítomní: 

• 6 zástupců členských obcí (Ing. Emil Ondra – Bystřice nad Pernštejnem, Josef Smolka 

– Rozsochy, Libor Pokorný – Rožná, PaedDr. Šárka Kunčíková – Štěpánov nad Svratkou, 

Mgr. Ladislav Stalmach – Vír, Josef Vícha – Ždánice) 

 

Program 

 

 

1. Zahájení 

2. Hospodaření MB – rozpočtová změna č.1 

3. Mikroregionální akce: a) BČD – podání žádosti o dotaci v roce 2024, nákup knih, oslovení 

obcí/škol k účasti; b) Nositel tradic Bystřicka – výzva do 29.2.2024; c) Putovní letní kino – podání 

žádosti o dotaci na další ročník akce v rámci MA21; d) Dětská umělecká soutěž – výzva, výstava 

v Jihlavě 

4. Závěr jednání 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Schůze předsednictva se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášeníschopná, viz prezenční listina. 

 

 

Zápis ze schůze předsednictva Mikroregionu Bystřicko 

č.1/24 

 



Z Á P I S 

1. Zahájení 

 

 Libor Pokorný, předseda MB, zahájil schůzi předsednictva v 13:05 hodin a přivítal všechny přítomné 

členy předsednictva. 

 Následně všechny seznámil s programem zasedání a dal hlasovat o jeho schválení. Program byl 

jednohlasně schválen. 

Hlasování:  Pro: 6     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 
 

 

 

2. Hospodaření MB 
 

• Rozpočtová změna č.1 

Paní Dočkalová informovala přítomné starosty o rozpočtové změně č.1 (příloha č.1), která zaznamenává 

změnu související s úpravou položky 8115, konkrétně se jedná o zůstatek z minulého roku, který se 

snížil o cca 114 tis. Kč. Dále se na straně příjmů navýšila položka 4113 o částku 266 749 tis. Kč, která 

zaznamenává výplatu dotace SZIF, se kterou MB počítal již v roce 2023, ale obdržel ji až v roce 2024.  

Strana výdajů obsahuje pouze převod částky cca 152 tis. Kč na položku rezervy.  

Předseda MB dal hlasovat o schválení rozpočtové změny č.1. Ta byla následně schválena. 

Hlasování:  Pro: 6     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 
 

 

 

3. Mikroregionální akce 

 

• Bystřicko čte dětem 

V roce 2024 proběhne již 17. ročník akce Bystřicko čte dětem. Mikroregion bude opětovně podávat 

žádost o dotaci v rámci titulu Bavíme se na Vysočině. Příjem žádostí je od 15.1. do 19.1.2024.  

Na základě schválení členské schůze MB ze dne 27.11.2024 došlo ke změně termínu realizace akce, 

která bude konkrétně probíhat v období od 1.2. do 30.4.2024. Akce tedy bude realizována i za cenu 

nejistoty schválení dotace ze strany KV. 

Paní Dočkalová aktuálně řeší nákup knih, které již pravidelně rozdáváme v rámci celé akce (již součástí 

rozpočtu na rok 2024). Dále také oslovila vydavatele časopisů, kteří poskytují na akci nevyprodané 

výtisky časopisů pro děti. 

 

• Nositel tradic Bystřicka 

Výzva k zasílání návrhů na nového Nositele tradic Bystřicka byla zveřejněna v lednovém vydání novin 

Bystřicko, které vyšlo dne 3.1.2024. Příjem nominací potrvá do konce února, tj. do 29.2.2024. 

Neúspěšné nominace z minulých let jsou i nadále vedeny v zásobníku nominací pro případné udělení 

zmiňovaného titulu. 

 

 

 

 



• Putovní letní kino  

Mikroregion bude opětovně podávat také žádost o dotaci KV - MÍSTNÍ AGENDA 21 A ZDRAVÍ V 

KRAJI VYSOČINA, kde bude příjem žádostí spuštěn od 22.1.2024. Oslovení obcí v rámci účasti na 

akci a rezervace dané aparatury proběhne začátkem měsíce března.   

 

• Dětská umělecká soutěž 

V průběhu měsíce ledna bude vyhlášen 14. ročník dětské umělecké soutěže na téma ,,Pestrý život na 

naší škole“. Školy, obce i jednotlivci tak budou mít možnost své výtvarné či literární práce zasílat do 

3.5.2024. Výzva bude zveřejněna mj. také v lednovém vydání novin Bystřicko.  

Více podrobností včetně nových pravidel bude zasíláno již v samostatném e-mailů přímo obcím a 

školám.  

Obce a školy byly také v průběhu měsíce prosince informovány o přípravě výstavy v Kongresové 

budově Kraje Vysočina, kterou pořádá v dubnu 2024 město Bystřice nad Pernštejnem ve spolupráci s 

Mikroregionem Bystřicko (MB). Výstava bude tentokrát věnována školství a vzdělávání na Bystřicku.  

Na výstavě budou základními údaji připomenuty veškeré bystřické školy, knihovny a další vzdělávací 

instituce, ale pro ty, kteří budou mít zájem představit své výsledky šířeji, se připraví samostatné panely 

či dílčí expozice. Všichni dotázaní si tedy mohli v předstihu rozmyslet rozsah své spolupráce. Do konce 

měsíce ledna bude ještě zasílán doplňující dotazník k bližší specifikaci dané instituce. 

 

 

4.  Závěr jednání 

• Předseda L. Pokorný poděkoval všem za účast na první schůzi předsednictva v roce 2024 a následně ji 

ukončil.  

 

 

 

 

   ………………………………………. 

    předseda Mikroregionu 

           Libor Pokorný 

 

Zapsala:  

 

 

…………………………………….... 

      Jitka Dočkalová  


